

الشروط والأحكام – عرض SHEIN

SHEIN Offer – Terms and Conditions

- 15% discount on the total sale price of the products (prior to any taxes, shipping fees or other applicable charges) without minimum spends.
- Offer is valid 1 July until 30 September 2026.
- Offer is valid to meem credit and debit card holders.
- Offer does not have cap discount value.
- Discount can be used multiple times during the campaign period using code VISA2026.
- Offer is valid on Shein website and App.
- Offer is valid in KSA, UAE, QA, KW, BH, OM.
- Offer has no cash value and cannot be used in conjunction with any other voucher, coupon, offer or promo code.
- Discount cannot be transferred, cancelled, or refunded.
- Discounts are valid for selected products as per the merchant.
- Delivery charges may apply.
- Credit card Annual Percentage Rate (APR) starts from 42.31%, based on a principal amount of SAR 10,000.
- خصم 15% على إجمالي سعر المنتجات قبل احتساب الضرائب أو رسوم الشحن أو أي رسوم أخرى.
- العرض ساري من 1 يوليو إلى 30 سبتمبر 2026.
- العرض متاح لحاملي بطاقات ميم الائتمانية و بطاقة مدى.
- لا يوجد حد أقصى لقيمة الخصم.
- يمكن استخدام الخصم أكثر من مرة خلال فترة الحملة باستخدام رمز الترويجي VISA2026.
- العرض متوفر على موقع وتطبيق Shein.
- يسري العرض في السعودية، الإمارات، قطر، الكويت، البحرين، وعمان.
- لا يمكن استبدال الخصم بقيمة نقدية، ولا يمكن استخدامه مع أي قسيمة أو عرض أو رمز ترويجي آخر.
- الخصم غير قابل للتحويل أو الإلغاء أو الاسترداد.
- يسري الخصم على منتجات محددة فقط حسب ما يحدده التاجر.
- قد تُطبق رسوم توصيل.
- البطاقات الائتمانية: يبدأ معدل النسبة السنوية من 42.31% بناءً على مبلغ أساسي 10,000 ر.س.